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ПИТАНЕ

от Якоб ван Бейлен, общински съветник от групата на 
„Демократична България - обединение“

Относно: информационни табла

УВАЖАЕМИ Г-Н КМЕТ,

По време на уличните ремонти в Стария град бяха поставени няколко 
електрифицирани информационни табла.
Сега част от тях, безнякога да са били в употреба, вече имат "белези" като 
графити, стикери и др.

Затова Ви задавам следните въпроси:

1. Колко електрифицирани информационни табла са поставени и какво е 
тяхното точно местоположение?

2. Каква информация е планирано да бъде показана на тези информационни 
табла? Колко често тази информация ще се променя?

3. Ще бъде ли информацията върху тях локална, според местоположението им, 
или ще бъде една и съща за всички табла?



4. Кога ще ще се използват тези информационни табла през цялата година или 
само в определени периоди?

Моля да отговорите на поставените въпроси устно и в писмена форма на 
отговора.

С уважение,

S J

17 септември 

Велико Търново
/Якоб ван Бейлен/ 
/общински съветник/




